



Protokoll

Styrelsemöte Landsbygdsalliansen

Tid: tisdag 11 dec 18,00-20,00

Plats: NUAB

Närvarande: Bengt Grindelid-Blidsberg, Gösta Knutsson- Kölingared, Tomas Jacov- Kölingared, Steen-Åke Larsson- Nitta, Gunilla Ideström-Knätte, , Margareta Persson- Trädet, Månika Sager- Tvärred, Irwing Johanson- Boarp-Närarp, K-G Friden- Nitta, Charlotte H Svensson-NUAB.

1. Mötets öppnande

ordförande Tomas Jacov hälsade välkommen och öppnade mötet.

2. Val av protokolljusterare

Till protokolljusterare valdes Steen-Åke Larsson

3. Godkännande av dagordning

dagordningen godkändes

4. Föregående mötesprotokoll

Godkändes men med tillägg att Lotta ställer frågor till Mats och Johan angående möjligheterna till att ha kvar "privat" ägda belysningar och även för dem som kommunen övertagit driften på.

Hastighetsplan, hur ser tidplanen ut för denna?

5. Ekonomi

Bengt presenterade att föreningens ekonomi ser god ut och vi har ca 14 031 kr på kontot. De utvecklingsgrupper som inte betalat sin medlemsavgift kommer att plockas bort till år 2019.

6. Milersättning

Månika har förslag och fråga kring varför kommunen inte betalar ut milersättning till föreningen. Övriga styrelsen var eniga om att som ideell förening så har de inte ekonomisk möjlighet till att betala ut milersättning till styrelsemedlemmar och att det inte är aktuellt. Månika vill ändå att Lotta ställer frågan om det finns någon möjlighet till att få milersättning utbetalad från kommunen.

7. Kostnadskrävande projekt- redovisning av projekt

Det har inkommit en ansökan om bidrag för kostnadskrävande projekt från Södra Vings Hembygdsförening för att genomföra projekt "tändkulemotor". Styrelsen var enig om att ansökan beviljas.

Röshult har tim och kostnads-redovisat sitt projekt för belysning kring boulebanan och styrelsen och Lotta bokar möte för personligt besök till våren.

8. Grönytor och kostnad för smyckning av allmän plats

Utifrån ett möte som Lotta haft med Peter Kinde, Mats Kindlund och Per-Ola Johansson så vill de ha föreningarnas hjälp med att få in vilka aktiviteter för att smycka allmän plats som görs utöver skötsel av grönytor samt ungefärlig kostnad för detta. Syftet är att få en uppfattning om hur mycket pengar som skulle krävas för att täcka även dessa delar i en eventuell framtida upphandling. Vill ha uppgifterna senast sista januari.

9. Arbetsgrupp för prioritering av vägnät

Varje geografiskt område tar in information kring vilka vägar i respektive område som skall prioriteras och sedan gör styrelsen en sammanställning och prioritering utifrån samtliga områden. Arbetet drivs av styrelsens medlemmar.

Tidplan till sista januari.

10. Rapporter från HSSL

- Landsbygdsriksdag Örnsköldsvik: inspirationsresa
- Lokalekonomidagarna Retuna i Eskilstuna, Hornuddens andelsjordbruk

Månika och Steen-Åke berättade om de aktiviteter som de deltagit i för HSSL.

11. Årsmötesplanering

28 mars 18.00 i Tvärreds församlingshem. Förslag på föreläsare Mats Löwing från Åsle Tå, Lotta undersöker och bokar.

Smörgås och kaffe samt kaka bjuder föreningen på

12. Nästa möte

30 januari 17:30 på NUAB

13. Övriga frågor

- Redovisning av de 5000kr som föreningen fått från HSSL, Bengt tar fram siffror och Lotta sammanställer och skickar till Margaretha Bjälkemo.
- Kostnad för jultallrik, dryck och fika står föreningen och Näringsliv Ulricehamn för.

14. Mötets avslutande

Ordförande tackar önskar God jul och avslutar mötet

Ordförande Tomas Jacov

Sekreterare Charlotte H Svensson

Justerare Steen-Åke Larsson